
Verslag van de raadscommissievergadering Algemene Zaken, Financiën en 
Vastgoed d.d. 9 september 2015 
 
Aanwezig 
Voorzitter : Wilmie Steeghs 
Commissiegriffier : Rian Swinkels 
 
Commissieleden : 10 / 14 
CDA : Thijs v.d. Elsen, Theo v.d. Berkmortel, Anita Relou 
Lokale Realisten : Jan Vogels, Christel Maas 
Dorpspartij : Bart van Oort 
D66 : Frans Francissen 
PVDA : Peeter Mastenbroek 
OPA : Frans Faeles, Bert Verhofstad 
 
 
Collegeleden 
Jan van Zomeren (burgemeester), Miranda de Ruiter-van Hoof 
 
Ambtelijke vertegenwoordiging namens college 
Ad v.d. Voort en Anouschka van Laarhoven 
 
Andere aanwezigen 

 De heer (Rik) Opendorp en mevrouw (Rachel) De Kort van accountant Baker Tilly Berk. 

 De heren Hornman en De Kort, beide raadsleden van de gemeente Veldhoven, aanwezig 
voor MRE Raadstafel21.  

 

 
1. Algemene mogelijkheid tot inspreken 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
2. Openen commissievergadering, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. De agenda wordt vervolgens ongewijzigd 
vastgesteld. 
 
3 a Vaststellen conceptverslag d.d. 17 juni 2015 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
   b Lijst met toezeggingen. 
De lijst met toezeggingen wordt doorgenomen. De commissieleden gaan akkoord met het 
ambtelijk advies. De punten van 17-06-2015 zijn afgedaan en worden van de lijst afgehaald. 
Dit betekent dat alleen de toezegging van 8 april over de RIN Managementletter blijft staan.  
 
4    Informeren 
4 a Kennismaking met accountant Baker Tilly Berk 
 
Procesconclusie 
Overleg was voldoende. Onderwerp in handen stellen college. 
 
Samenvatting 
De heer Opendorp en mevrouw De Kort stellen zich voor en leggen uit hoe ze de controle 
gaan oppakken en het contact met de raad, als hun opdrachtgever, gaan vormgeven. Ze 
zijn inmiddels gestart. Speerpunten vanuit de accountant zijn decentralisaties en de 
grondexploitatie. Zij vragen of de raad nog specifieke speerpunten heeft. 
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Opinies  
D66: Neemt aan dat de accountant een goede sparringpartner wil zijn. Wil weten hoe de 
accountant tegen de OOB status (Organisaties van Openbaar Belang) aankijkt. De 
accountant geeft aan dat het voor de kwaliteit niets uitmaakt.  
 
PvdA: De accountant geeft aan dat ze kennis hebben op het gebied van zorg en transities. 
In de GR Peel 6.1 zit zorg. Als raad stellen we een budget vast. Dat zal ongetwijfeld netjes 
besteed worden, maar de vraag leeft of het ook efficiënt besteed wordt. Mogelijk 
gezamenlijk in De Peel oppakken. 
 
Dorpspartij: Binnen de decentralisaties is veel te doen over rechtmatigheid van middelen. 
Hoe meedenkend gaat de accountant daar mee om? De accountant legt uit dat de 
gemeente Helmond hier druk doende mee is. Een projectgroep met de accountant is aan de 
slag. De gemeenten blijven verantwoordelijk, het maakt niet uit dat Helmond de host is. 
Streven is dat de raden er berusting in krijgen dat de gelden van de decentralisaties 
rechtmatig besteed worden. Binnenkort volgt weer een sessie, hierbij worden alle 
gemeenten betrokken. Voor wat betreft de PGB, dat is aan de sociale verzekeringsbank. Zij 
hebben controleprotocollen opgesteld. Eind oktober gaat hun accountant bedragen 
controleren (kasstroom, voorschotten door gemeente uitgekeerd en daadwerkelijk 
overgemaakt, welke beschikkingen zijn door gemeenten verstuurd). Wordt op 31 oktober in 
een verantwoording gegoten, per gemeente 1 regel. Daarnaast laten ze het proces nakijken. 
Het vermoeden is dat er een flinke uitdaging ligt.  
 
 
5    Voorbereiden raadsadvies 
5 a 3e financiële bijstelling 
 
Procesconclusie 

 Besluitvorming / finale behandeling raad is door de raadscommissie voldoende voorbereid. 
Onderwerp in handen stellen raad. Voorgestelde wijze van behandeling: 
Hamerstuk 
 
Opinies  
Dorpspartij: heeft drietal technische vragen gesteld. Verzoekt de griffie de vragen en 
antwoorden door te sturen (griffiemail 17-09-2015).   
 
Lokale Realisten: Vraagt m.b.t. het krediet IGP wat de administratieve wijziging betekent. 
Vraagt om een toelichting op het krediet renovatie en onderhoud woonwagenlocaties 
 
CDA: Geeft complimenten voor het leesbare stuk. Vraagt zich af of we de post onvoorzien 
gaan redden en wil weten wat de stand van zaken van de toeristenbelasting is.  
 
Wethouder De Ruiter: Zegt toe dat met betrekking tot de vraag van het krediet IGP een 
schriftelijke beantwoording volgt. Vertelt dat het krediet voor de woonwagenlocaties is 
gebruikt om de bergingen te renoveren. Het werk is uitgevoerd en is binnen het budget 
gebleven. Post onvoorzien staat op 96.000 euro, het is aan de raad om de afwegingen te 
maken om de post te gebruiken. Ze verwacht dat dit voldoende is.  
 
Toezeggingen 
Wethouder De Ruiter zegt toe dat met betrekking tot de vraag over het krediet IGP 
(administratieve wijziging) een schriftelijke beantwoording volgt. 
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4 b APV horeca en scenario's leges 
 
Procesconclusie 

 Besluitvorming / finale behandeling raad is niet voldoende voorbereid. De raadscommissie 
geeft het onderwerp terug in handen van het college met de opdracht om scenario 3 verder 
te onderzoeken en uit te werken, inclusief de juridische kant. Als dit onderzocht is, wordt het 
via de agendacommissie opnieuw geagendeerd voor deze commissie.  

  
Opinies  
PvdA: Is voor scenario 3. Mist de toelichting wanneer er sprake is van afkopen van half jaar 
en een jaar. Als dat kan: waar blijft de toetsing? Wat kost het dan? Dan is er maar één 
administratieve handeling. 
 
Dorpspartij: Is gecharmeerd van scenario 3, geeft een mix van voordelen.  
 
Lokale Realisten: Wil het houden bij het voorstel dat voorligt. 
 
D66: Vindt het eenzijdig belicht. Gemeenten als Uden en Veghel hebben openingstijden tot 
3.00 uur en brengen geen leges in rekening. Verordening paracommercie: waar hebben we 
het over? Is in feite de kantineregeling die al sinds jaar en dag bestaat. Ziet de verordening 
niet zitten. 
 
CDA: Neigt voorlopig naar scenario 3. Heeft zelfde vragen als PvdA hierover. 
 
Burgemeester Van Zomeren: Vergelijking is gemaakt in De Peel: iedereen heft leges. 
Openingstijden sporen op Helmond na met elkaar. Bij de leges zie je wel een verschil: 
Gemert-Bakel is in de Peel verhoudingsgewijs laag. Behalve Deurne, daar is het anders 
ingericht en heeft de horeca een taak met handhaving. Vraag is of dat juridisch houdbaar is, 
wil daar overleg over voeren met Deurne. Horeca doet dan een bijdrage in het 
handhavingsfonds, komt per saldo op kosten leges Gemert-Bakel uit.  
 
PvdA: Vraagt naar antwoord op hoogte leges.  
Burgemeester: per keer aanvragen is ietsje duurder, verhoudingsgewijs lager per half jaar 
en jaar. Tarief blijft hetzelfde. Is niet kostendekkend.  
 
Lokale Realisten: Wil graag scenario 3 onderzocht hebben, ook met name de juridische 
kant. Er is geen druk, hoeft niet 1 oktober in de raad. 
 
 
6 Informeren (vervolg) 
6 a Regionale en lokale samenwerking (vast agendapunt) 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
De burgemeester geeft een korte toelichting op twee actuele onderwerpen: 

 Actieplan misstanden arbeidsmigranten 
In de krant lijkt het groter dan het is. Project is al gedraaid in Limburg-Noord en Brabant-
West. In beide regio’s zijn er problemen naar voren gekomen. De insteek is gezamenlijk 
acteren. Het project volgt de lijn wat de gemeente van plan is te doen. Politie en 
belastingdienst zijn betrokken, oogt repressief. Hoeft niet nodig zijn 
 

 Asielzoekers problematiek 
Aankomende vrijdag vindt vergadering burgemeesterskring plaats, onderwerp komt dan aan 
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de orde. Is ook besproken in het college. Als daar nieuwe dingen uitkomen: komt hij hierop 
terug in de commissie. Het onderwerp is ook in overleg met Goed Wonen besproken. Het 
aantal woningen staat onder druk. 

 
PvdA: Geeft aan dat hij een motie voor de raad van één oktober heeft klaar liggen. Hij 
verwacht een actievere houding. Hij overhandigt de motie aan de burgemeester, zodat hij 
hiervan kennis kan nemen en het in kan brengen in de burgemeesterskring.  
 
De burgemeester geeft aan dat het onderwerp ook geagendeerd staat voor het 
fractievoorzittersoverleg van 17 september 2015.  
 
 
6 b Toelichting op stand van zaken m.b.t. het innen van de toeristenbelasting 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Samenvatting 
Wethouder De Ruiter vertelt dat de inventarisatie in opdracht van de gemeente is uitgevoerd 
door een bureau. Bij bijna 100 adressen zijn inventarisaties gedaan. De helft toerisme en de 
helft arbeidsmigranten. Vorige week was de rapportage klaar en is vanmiddag in stuurgroep 
besproken. De begrote inkomsten zouden behaald moeten kunnen worden (2013 en 2014 
gehalveerde budget, 2015 budget van 355.000 euro), nadere acties zijn nodig om de 
aanslag te kunnen opleggen. Het bureau is tegen weerstand aan gelopen, sommige 
bedrijven wilden niet meewerken. De volgende stappen zijn besproken: waar mogelijk 
aanslagen 2013 en 2014 worden opgelegd bij de bedrijven waar de opgave nauwelijks 
afwijkt van de inventarisatie. De bedrijven waar een (behoorlijke) afwijking is geconstateerd, 
ontvangen een brief met een verzoek om een verklaring. Niet meewerkende partijen 
ontvangen een strenge brief, waarin vermeld staat dat het vermoeden is dat er geheven kan 
worden en dat de bewijslast bij de andere partij ligt. Na afloop van dit jaar volgt voor 2015 
de aanslag. 
 
Toezeggingen 
Wethouder de Ruiter zegt toe om nadere informatie te verstrekken verderop in het traject 
over het innen van de toeristenbelasting. 
 
 
6 c Presentatie: MRE Raadstafel21 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Samenvatting 
De heer Hornman en De Kort zijn raadsleden van de gemeente Veldhoven en nauw 
betrokken bij de totstandkoming van de MRE Raadstafel21. Ze zijn ambassadeurs van de 
MRE en zijn direct betrokken geweest bij de totstandkoming van de Raadstafel21. Ze 
vertellen hierover en geven een toelichting op de taken van de Raadstafel21.  
 
Dorpspartij: Bart van Oort geeft aan dat hij zijn kandidatuur handhaaft.  
CDA: Thijs v.d. Elsen stelt zich kandidaat.  
 
Toezeggingen 
De griffie zorgt ervoor dat de presentatie bij de stukken van MRE Raadstafel21 wordt 
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gevoegd voor de raad van 1 oktober. 
 
 
6 d RIN Mediationtraject ODZOB / MRE 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
 
6 e RIN Begroting Peel 6.1 2016 en 1e begrotingswijziging 2015 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
CDA: Zien een lege begroting, willen inzicht in de kapitaalsstromen. Wil daar graag over van 
gedachten wisselen in deze commissie of de werkgroep financiën.  
 
De voorzitter geeft aan dat ze dit verzoek zal terugkoppelen in de agendacommissie.  
 
Wethouder De Ruiter: De rapportage is ontvangen, RIN hierover is in de maak, wordt dan 
sowieso geagendeerd. 
 
 
6 f RIN Governance Peel 6.1 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
 
6 g RIN evaluatie multifunctionele accommodaties 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Lokale Realisten: Er is een besparing van 19.500 euro. In de RIN staat dat dit voordeel ten 
gunste komt van de reserve huisvesting onderwijs. 750.000 euro is toch een kapitaallast, 
heeft niets te maken met huisvesting onderwijs. Besparing zou dan ook ten gunste van de 
algemene reserve moeten worden gebracht.  
 
Toezeggingen 
Wethouder De Ruiter: Zegt toe dat ze dit laat controleren, komt met een antwoord.  
 
 
7 Vragen commissieleden niet geagendeerde onderwerpen 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt 
 
 
8 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.22 uur. 
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Voortgangslijst toezeggingen commissie 
 
 

Datum 
cie 

Toezegging Afgedaan ja/nee 
 

09-09-
2015 

3e financiële bijstelling: Wethouder De Ruiter zegt toe dat 
met betrekking tot de vraag over het krediet IGP 
(administratieve wijziging) een schriftelijke beantwoording 
volgt. 

 

09-09-
2015 

Wethouder de Ruiter zegt toe om nadere informatie te 
verstrekken verderop in het traject over het innen van de 
toeristenbelasting. 

 

09-09-
2015 

De griffie zorgt ervoor dat de presentatie bij de stukken van 
MRE Raadstafel21 wordt gevoegd voor de raad van 1 
oktober. 

 

09-09-
2015 

Wethouder De Ruiter: Zegt toe dat ze m.b.t. de RIN 
evaluatie MFA’s laat controleren of de lagere lasten ten 
goede komen van de reserve huisvesting onderwijs of de 
algemene reserve.  

 

17-06-
2015 

Wethouder De Ruiter zegt toe in de volgende commissie 
van september een toelichting te geven op de stand van 
zaken m.b.t. het innen van de toeristenbelasting. 

Ja, toelichting is in 
de commissie van 
09-09-2015 gegeven 

17-06-
2015 

Wethouder De Ruiter zegt toe om te bekijken of de 
opmerking van de PvdA over de strategische ontwikkelvisie 
(eerst in MRE/Peelverband oppakken) leidt tot een 
aanpassing in de begrotingsnota en koppelt dit terug. 

Ja 

17-06-
2015 

Agp 5e: 13e begrotingswijziging i.v.m. verhoging 
subsidieplafond: 
Voor de raad van 9 juli worden de criteria in de stukken 
opgenomen waarom wel of niet een compensatie wordt 
verstrekt. Het onderscheid is gemaakt. Kijkt daar nog 
kritisch naar. Als de lijst hierdoor nog verandert, dan krijgt 
de raad een aangepaste lijst voor de raad van 9 juli. 

Griffie: Ja 

17-06-
2015 

Agp 5f: Rekenkamerfunctie  
De raadsvoorzitter zegt toe om het raadsbesluit voor de 
raad van 9 juli aan te passen. Er wordt 1 beslispunt 
toegevoegd: De profielschets van de leden van de 
rekenkamercommissie wordt aan de raad ter kennisneming 
voorgelegd, voordat er geworven wordt. 

Griffie: Ja 

17-06-
2015 

Wethouder De Ruiter zegt toe om na te gaan wanneer de 
begroting 2016 Peel 6.1 naar de raad gaat. 

Ja: RIN nu in de 
commissie. 

08-04-
2015 

Agp. 6e: RIN Managementletter: 
Wethouder De Ruiter zegt toe dat als de cursus 
vennootschapsbelasting wordt gegeven, ook de raad hierin 
wordt meegenomen. 

 

 


